
P R O T O K Ó Ł  Nr  XXXV/2017
z przebiegu sesji Rady Gminy Siedlec
odbytej w dniu 28 marca 2017 roku

Na ogólną ilość 15 radnych, obecnych na sesji było 12 członków Rady według 
prowadzonej listy obecności.

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Jacek Kolesinski - Wójt Gminy 
2. Hieronim Birk - Zastępca Wójta
3. Krystyna Lewandowska - Skarbnik Gminy
4. Piotr Krajewski - Zastępca Starosty Wolsztyńskiego
5. Wojciech Adamczyk - Starszy aspirant KP Policji w Wolsztynie
6. Tadeusz Tomys - Kierownik Posterunku Policji w Siedlcu
7. Andrzej Wita - Przewodniczący Rady Powiatu 
8. Łucja Olejniczak - Członek Zarządu Rady Powiatu
9. Mariusz Matysik - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wolsztynie             
10. Eugeniusz Konieczek - Przewodniczący Związku Nauczycielstwa Polskiego

oraz sołtysi, kierownicy Urzędu Gminy.

Do pkt. 1

Otwarcia  obrad  dokonał  Przewodniczący  Rady  Gminy   Andrzej  Kaźmierczak
serdecznie witając wszystkich obecnych. Następnie oświadczył, iż zgodnie z listą obecności
w sesji  uczestniczy  12  radnych,  co  wobec  składu  Rady  Gminy  Siedlec  wynoszącego  15
członków stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.

Do pkt. 2

           W punkcie tym Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaźmierczak odczytał 
porządek obrad, który przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy.

4. Interpelacje i zapytania.

5. Informacja z prac międzysesyjnych.

a. Wójta Gminy Siedlec,
b. Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy  Siedlec,
c. Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Siedlec.



6. Ocena stanu porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Siedlec – 
sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji w Wolsztynie.

7. Wyrażenie opinii w zakresie sprzedaży wolnego mieszkania położonego 
w miejscowości Kopanica ul. Księcia Józefa Poniatowskiego 90/2.

8. Wyrażenie opinii w zakresie sprzedaży mieszkania  położonego w miejscowości
Kopanica ul. Księcia Józefa Poniatowskiego 90/1.

9. Podjecie uchwał w sprawie:

a. zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok,

b. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na lata 2017 –
2026,

c. dostosowanie sieci  szkół  podstawowych i  gimnazjów do nowego ustroju
szkolnego,

d. zmiany  uchwały  Nr  XXXIII/151/2017  Rady  Gminy  Siedlec  z  dnia  21
lutego 2017 roku w sprawie włączenia Publicznego Przedszkola w Jażyńcu
z  siedzibą  Jażyniec  2  do  Zespołu  Przedszkola,  Szkoły  Podstawowej  i
Gimnazjum w Kopanicy,

e. zmiany  uchwały  Nr  XXXIII/152/2017  Rady  Gminy  Siedlec  z  dnia  21
lutego 2017 roku w sprawie utworzenia Zespołu Publicznych Przedszkoli
w Tuchorzy,

f. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Siedlec na
lata 2016 – 2030,

10. Wolne glosy i wnioski. 

   Do pkt 3

              Tematycznie zagadnienie zreferował  Przewodniczący Rady Gminy Andrzej
Kaźmierczak wnosząc  do  Wysokiej  Rady o  przyjęcie  protokołu  z  XXXIV  sesji  Rady
Gminy .
Jak poinformował do protokołu nie wpłynęły żadne uwagi i odzwierciedla jej przebieg.

W wyniku głosowania na obecnych 12 radnych protokół został  przyjęty jednogłośnie
12 – za 0 – przeciw,  0 – wstrzymujących.

Do pkt. 4

W punkcie tym kolejno zabierali głos:

Radny  Maciej  Wita –  „kto  jest  odpowiedzialny  za  porządek  na  boisku  w  Siedlcu,”
jednocześnie zwracając się z prośbą o doprowadzenie go do porządku.

Radna Ewa Weil – pytała o termin realizacji inwestycji drogowej  Powodowo – Kiełpiny 
kiedy będzie inwestycja.



Radny Robert Winiarz –  poinformował o niedrożności rowu przy domu pani Rybarczyk      
i zasygnalizował brak  drogowskazu w kierunku Zbąszynia. 

Radny Ryszard Kluj – podniósł sprawę słabej widoczności przy wyjeździe z Grójca Małego
w kierunku Zbąszynia, oraz sprawa finansowania szpitala.

Radny  Konrad  Makowiak –   poruszył  sprawę  drogi  i  chodnika  w  kierunku  Marianic.
Widział tu potrzebę  założenia barierek na moście na kanale w kierunku Marianic, oraz droga
do mieszkańców którzy kupili dom w lesie, brak drogi.

Sołtys wsi Tuchorza Katarzyna Materna – poinformowała o rozjechanym poboczu-droga
na skrzyżowaniu w kierunku Nowej Tuchorzy i przy szkole.

Wicestarosta Piotr Krajewski – koszt drogi Powodowo – Kiełpiny to kwota 877.187,00
złotych z  czego Gmina Siedlec daje 375.000,00 złotych resztę  Powiat,  został  już złożony
wniosek o przydzielenie tej  kwoty do Zarządu Powiatu Wolsztyńskiego. Co do Mariankowa
to przeznaczono kwotę 50.000,00 złotych na zrobienie przepływu przez rów przepływający
przez  tę  miejscowość  .  Jeśli  chodzi  o  szpital  to  jego  budowa  jest  bardzo  sprawnie
prowadzona, która na dzień dzisiejszy kosztowała 22 miliony złotych z czego:
Gmina Wolsztyn  dała  5 milionów złotych,  Gmina Siedlec  i  Przemęt  po milionie  złotych,
a Starostwo 7,5 miliona złotych. Co do pożyczki o którą wystąpiło Starostwo  to banki nie
wyraziły zgody na udzielenie pożyczki na środki potrzebne na nowe przetargi.

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Wita – stwierdził, że płatności za prace 
wykonywane na terenie szpitala płacone są na bieżąco..

Piotr Krajewski  Wicestarosta – prosił o możliwość otworzenia nowych działań na środki
zewnętrzne oraz poinformował ,  że szpital  jest wpisany do krajowego rejestru szpitalnego
i że wysłane zostało pismo do Ministra Zdrowia na kwotę ponad 3 miliony złotych. Mówił
również,  ze budowa szpitala  przebiega zgodnie z planem i wszystko będzie ukończone w
terminie,  ale są potrzebne dodatkowe środki, co prawda banki nie udzieliły nowego kredytu
ale jest możliwość zaciągnięcia pożyczki na brakujące środki.

Mariusz Matysik – dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wolsztynie  poinformował,
że wszystko zostanie wpisane w harmonogram prac.

Do pkt. 5 a, b, c

              Na wstępie głos zabrał  Wójt Gminy Siedlec Jacek Kolesiński przedstawiając
sprawozdanie z prac międzysesyjnych.
              Następnie głos zabrała kierownik referatu infrastruktury Agnieszka Kasperczak
przedstawiając  zadania  zrealizowane  z  zakresu  drogownictwa,  infrastruktury  i  gospodarki
komunalnej.  Następnie  głos  zabrała  dyrektor  Gminnego  Ośrodka  Kultury  w  Siedlcu
Agnieszka Kędziora przedstawiając informację z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w
Siedlcu  w  okresie  międzysesyjnym,  oraz  z  działalności  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w
Siedlcu.

Całościowe sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 



 
W dalszej części obrad  kolejno  zabrali głos przewodniczący stałych komisji składając ustną
informację z prac międzysesyjnych.

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Porządku Publicznego
Maciej Wita poinformował, ze komisja w okresie międzysesyjnym nie spotykała się.

Przewodnicząca  Komisji  Finansów  i  Budżetu  Ewa  Weil   poinformowała,  że  komisja
obradowała tylko raz.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Skiba  poinformował, że komisja w okresie
międzysesyjnym nie spotykała się.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej Robert
Winiarz  podał, że komisja w okresie międzysesyjnym nie spotykała się.

Na zakończenie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Andrzej Kaźmierczak składając
ustną informację z prac międzysesyjnych przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Rady,

Do pkt. 6

Sprawozdanie  Komendanta  odnośnie  porządku  i  bezpieczeństwa  publicznego  na
terenie  gminy  Siedlec  przedstawił  przedstawiciel  Komendanta  Powiatowego  Policji  w
Wolsztynie starszy aspirant Wojciech Adamczak. 
Do przedstawionego sprawozdania nie wnoszono uwag i zostało przez Radę przyjęte przez
aklamację.

Sprawozdanie stanowi  załącznik do protokołu.

Do pkt. 7 i  8

W punkcie tym  Przewodniczący Rady Gminy zwrócił  się do Wysokiej  Rady  o
wyrażenie  opinii  w  sprawie  sprzedaży  dwóch  mieszkań  w  Kopanicy  tj;  mieszkania
znajdującego się na ulicy Księcia Józefa Poniatowskiego 90/2 i mieszkania na ulicy Księcia
Józefa Poniatowskiego 90/1

Wszyscy radni wyrazili pozytywną opinię ,co do ich sprzedaży.

Do pkt. 9 „a”

 Zagadnienie  dotyczące  zmiany  uchwały  budżetowej  omówiła  Skarbnik  Gminy
Krystyna Lewandowska .Zwróciła się do Wysokiej Rady o przyjęcie uchwały mówiąc, że
dokonuje się zmiany  uchwały  Nr XXX/136/2016 Rady Gminy Siedlec z dnia 20 grudnia
2016 roku w sprawie uchwały budżetowej na 2017 rok.
Zmiany dotyczą:

Zmiany w planie dochodów



1. W  dziale  756  rozdziale  75621  §  0010  wpływy  z  podatku  dochodowego  od  osób
fizycznych  zmniejszono  o  kwotę  4.082,00  zł  zgodnie  z  załącznikiem  do  pisma  Ministra
Rozwoju i Finansów nr ST3.4750.1.2017 z dnia 27 stycznia 2017 r.
2.W dziale 758 rozdziale 75801 § 2920 subwencje ogólne z budżetu państwa zwiększono
o  kwotę  130.515,00  zł,  zgodnie  z  załącznikiem  do  pisma  Ministra  Finansów  nr
ST3/4820/2/2014 z dnia 27  stycznia 2017 r. 
3.  W dziele 801 rozdziale 80101 § 0750 zwiększono plan dochodów o kwotę 33.000,00 zł
jednocześnie zmniejszając  w § 0970  o kwotę  25.000,00 zł,  przesunięcie  związane  jest  ze
zmiana klasyfikacji na dochodach. W rozdziale 80104 § 2030zmniejszono dotację celową o
kwotę  204.714,00  zł,  zmniejszenie  spowodowane  jest  naliczeniem  subwencji  na  dzieci
sześcioletnie uczęszczające do przedszkola. Zmian dokonano na podstawie pisma Wojewody
Wielkopolskiego Nr FB-I.3111.71.2017.8 z dnia 20 marca 2017 roku. W § 6257 zwiększono
kwotę  dochodów o  237.095,31 zł,  zwiększenie  wynika  z  podpisanej  umowy z Urzędem
Marszałkowskim dotyczącej zadania pn. „Rozbudowa przedszkola w Tuchorzy”  w ramach
działania „Inwestowanie w rozwój infrastruktury edukacyjnej i szkolnej”.
4.  W dziale  852  rozdziale  85216 §  0940 zwiększono  dochody o  kwotę  1.000,0  zł.   W
rozdziale  85230 § 2030 zwiększono dochody o kwotę 66.516,00 zł,  z przeznaczeniem na
realizacje programu wieloletniego „Pomoc państwa w zakresie dożywiania”. Zmian dokonano
na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego  nr FB-I.3111.66.2017.4 z dnia 13 marca
2017 roku.
5. W dziale 855 rozdziale 85501 § 0920 zwiększono dochody o kwotę 300,00 zł, w § 0940
zwiększono dochody o kwotę 4.500,00 zł. W rozdziale 85502 przesunięto dochody o kwotę
5.800,0 zł z § 0970 na § 0940.
W rozdziale 85595 zwiększono kwotę dochodów o 21.000,00 zł w związku z przystąpieniem
Ośrodka Pomocy Społecznej  w Siedlcu do realizacji  projektu „Nowe Horyzonty”.  OPS w
Siedlcu jest partnerem w realizacji Projektu nr RPWP.07.02.01-30-0003/15 realizowanego w
ramach Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020 w ramach
działania 7.2 Usługi społeczne i zdrowotne.

Zmiany w planie wydatków
1.W dziale 600 w rozdziale 60016 § 6050 zwiększono plan wydatków o kwotę 36.500,00 zł
na zadaniu „Przebudowa drogi gminnej Godziszewo-Zakrzewo”.
W rozdziale 60016 § 6050zmniejszono  plan wydatków o kwotę 180.000,00 zł na zadaniu
„Przebudowa dróg gminnych z wykonaniem odcinka kanalizacji deszczowej w Jażyńcu” z
przeznaczeniem na realizację zadania „Przebudowa dróg gminnych na osiedlu w Żodyniu”. 
W  rozdziale  60095  §  6050 zwiększono  plan  wydatków  o  kwotę  115.000,00  zł  z
przeznaczeniem na realizacje zadania „Budowa ścieżki rowerowej Belęcin – Zakrzewo”.
2. W dziale 750 rozdziale 75023 § 4440 zwiększono  plan wydatków o kwotę 965,31 zł.
3.  W  dziale  754  rozdziale  75405§  2300 zwiększono  wydatki  o  kwotę  3.000,00  zł  z
przeznaczeniem na  doposażenie  Komendy Powiatowej  Policji  w Wolsztynie  jednocześnie
zmniejszając w rozdziale 75495 § 4210.
 W rozdziale 75412 § 6050zwiększono wydatki o kwotę77.000,00 zł z przeznaczeniem na
realizację zadania„Przebudowa i rozbudowa obiektu remizy OSP w Tuchorzy”.
4.  W  dziale  801  rozdziale  80101  §  4040  dokonano  zmniejszenia  wydatków  o  kwotę
32.800,00  zł,  w §  4210 zwiększono  wydatki  o   kwotę  8.000,00 zł,  zwiększenie  dotyczy
ZSPiG w Tuchorzy. W rozdziale 80104 § 4040 zmniejszono wydatki o kwotę 20.299,00 zł. W
rozdziale 80110 § 4040 zmniejszono wydatki o kwotę 14.400,00 zł oraz w rozdziale 80148
zmniejszono wydatki w wysokości 6.700,00 zł 
5.  W  dziale  852  rozdziale  85230§  3110 zwiększono  wydatki  o  kwotę  66.516,00  zł  z
przeznaczeniem  na  realizacje  programu  wieloletniego  „Pomoc  państwa  w  zakresie



dożywiania”.  Zmian  dokonano  na  podstawie  pisma  Wojewody  Wielkopolskiego   nr  FB-
I.3111.66.2017.4 z dnia 13 marca 2017 roku.
6.  W  dziale  854  rozdziale  85415  §  3240 zwiększono  wydatki  o  kwotę  3.548,00  zł  z
przeznaczeniem na wypłatę stypendiów dla uczniów.
7. W dziale 855 rozdziale 85501 § 2910 zwiększono wydatki o kwotę 4.500,00 zł oraz w 
§  4560 o  kwotę  300,00  zł.  Zwiększenia  dotyczą   zwrotu  płatności   świadczeń
wychowawczych  wykorzystanych  niezgodnie  z  przeznaczeniem.  W  rozdziale  85504
zwiększono wydatki o kwotę 1.190,00 zł.  W rozdziale 85595 zwiększono wydatki o kwotę
21.000,00 zł w związku z przystąpieniem Ośrodka Pomocy Społecznej w Siedlcu do realizacji
projektu „Nowe Horyzonty”.
8.W  dziale  921  rozdziale  92109§  4210zmniejszono  wydatki  o  kwotę  2.000,00  zł,
jednocześnie zwiększając na § 4300 w ramach zadania FS Chobienice – organizacja spotkań
wiejskich.

W dyskusji nad zagadnieniem głos zabierali:
Radny Wiesław Żydzik podnosząc  sprawy oświatowe,  oraz ścieżki  rowerowej Belęcin  –
Zakrzewo.

Do spraw odniosła się Skarbnik Gminy – subwencja zwiększona, brak umniejszeń, wszystko
zależy do tego czy sześciolatki są w szkole czy w przedszkolu.

Z-ca  Wójta –  ścieżka  rowerowa  Belęcin  –  Zakrzewo  będzie  budowana  dlatego,  gdyż
Starostwo nie jest zainteresowane tą drogą.

Wójt  Gminy –  przeznaczone  dla  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Wolsztynie  3.000,00
złotych wykorzystane będą na zakup sprzętu komputerowego.

Radny  Ryszard  Kluj –  „  remiza  OSP  w  Tuchorzy  ,  brak  odpowiedzialnego,  dlaczego
dopuszczono do takiej sytuacji”.

Wójt Gminy – popełniono błąd… chwała jednak  inicjatywie strażaków; musimy zrobić to
od nowa, bo trzeba to zabezpieczyć.

Radny Ryszard Kluj – „ musimy podjąć decyzję co teraz” i dlaczego nie omawiano budowy
ścieżki na komisji”.

Z-ca Wójta – można ukarać jednostkę,  ale czy to coś da,  odnośnie ścieżki nie omawiano
sprawy ścieżki na komisji Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Porządku Publicznego.

Radny Maciej Wita – „ przedstawiać decyzje inwestycyjne na komisji”

 Skarbnik Gminy - brak czasu,  oby każde zmiany omawiać na komisjach.

Przewodniczący  Rady –  komisje  powołuje  przewodniczący  komisji,  sesje  zwołuje
przewodniczący Rady. Należy informować uczciwie, a nie przez prasę, musi być otwartość
działania. Trzeba jeszcze bardziej zacieśniać współpracę między Radą, a Urzędem.

Radny Stanisław Jedliński – „dlaczego z jednej wioski się zabiera a drugiej daje”



Agnieszka  Kasperczak  kierownik  referatu  infrastruktury –  nie  weszła  w  tym  roku
schetynówka,  dlatego  przesunięto  środki.  W  Żodyniu,  Siedlcu,  Chobienicach  po
30.000,00 złotych na drogi, na Jażyniec 70.000,00 złotych.

Radny Ryszard Kluj –„ środki na ścieżkę w porządku, co z remizą”..

Z-ca  Wójta –  Gmina  kupuje  materiały  OSP robi  resztę,  biegły  stwierdził,  że  nie  bierze
odpowiedzialności  i  zalecił  rozbiórkę  dachu  i  stropu  ;30.000,00  złotych  na  rozebranie
wszystkiego pozostała kwota tj: 47.000,00 złotych na nowy dach.

Wójt Gminy – być może zaniedbaliśmy informację o sprawie remizy strażackiej w Tuchorzy.

Sołtys  Maciej  Brudło –  „nastąpiło  uszkodzenie  budynku,  trzeba  to  już  naprawić,  trzeba
podjąć decyzje teraz .”

Wobec  braku  innych  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad poddał  pod
głosowanie projekt uchwały Nr XXXV/158/2017 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na
rok 2017.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XXXV/158/2017 – w sprawie zmiany uchwały
budżetowej na 2017 rok na obecnych 12 radnych została przyjęta większością głosów 11 – za,
0 – przeciw, 1 – głos wstrzymujący i stanowi załącznik do protokołu.

Do pkt. 9 „b”

Tematyczne zagadnienie dotyczące  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
na lata 2017 – 2026 omówiła Skarbnik Gminy K. Lewandowska.

Wobec  braku  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad poddał  po  głosowanie  projekt
uchwały  Nr XXXV/159/2017 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na
lata 2017 – 2026.

W wyniku głosowania uchwala Nr XXXV/159/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Siedlec na obecność 12 radnych została przyjęta jednogłośnie:
12 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących i stanowi załącznik do protokołu.

Do pkt. 9 „c”

Zagadnienie  dotyczące dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjów  do
nowego ustroju szkolnego przedstawił Jacek Skrobisz dyrektor GZOEASiP .
W powyższej  sprawie następnie  głos  zabrał  Eugeniusz Konieczek przewodniczący ZNP
Gminy Siedlec – wyrażając negatywną opinię  Związku Nauczycielstwa Polskiego Gminy
Siedlec odnośnie uchwały dotyczącej zmiany sieci szkół, stwierdzając, że część pracowników
może stracić pracę.



Wobec braku głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 
projekt uchwały Nr XXXV/160/2017 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i 
gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXV/160/2017 w sprawie dostosowania sieci
szkół  podstawowych  i  gimnazjów do nowego ustroju szkolnego w obecności  12 radnych
została przyjęta zwykłą większością głosów: 11 – za, 0 – przeciw, 1 – głos wstrzymujący i
stanowi załącznik do protokołu.

Do pkt. 9 „d”

W punkcie tym Jacek Skrobisz dyrektor GZOEASiP  przedstawił zmianę uchwały
Nr XXXIII/151/2017 Rady Gminy Siedlec z dnia 21 lutego 2017 roku w sprawie włączenia
Publicznego Przedszkola w Jażyńcu z siedzibą Jażyniec 2 do Zespołu Przedszkola, Szkoły
Podstawowej i Gimnazjum W Kopanicy z siedziba Kopanica ul. Szkolna 2.

Jak poinformował w związku z otrzymanym pismem Wojewody  Wielkopolskiego
KN-I.4131.1.174.2017.6  w  sprawie  wszczęcia  postępowania  nadzorczego  w  sprawie
stwierdzenia  nieważności  uchwały Rady Gminy Siedlec Nr XXXIII/151/2017 r  z dnia 21
lutego 2017 r. w sprawie włączenia Publicznego Przedszkola w Jażyńcu z siedzibą Jażyniec 2
do Zespołu Przedszkola, Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Kopanicy z siedzibą Kopanica
ul.  Szkolna  2  ze  względu na istotne  naruszenie  prawa polegające  na  błędnym określeniu
wejścia  w życie  podjętej  uchwały,  podjęcie  powyższej  uchwały  prostującej  ten  błąd  jest
zasadne i konieczne.

Wobec  braku  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad poddał  pod  głosowanie
projekt uchwały Nr XXXV/161/2017 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/151/2017 Rady
Gminy Siedlec z dnia 21 lutego 2017 roku w sprawie włączenia Publicznego Przedszkola w
Jażyńcu z siedzibą Jażyniec 2 do Zespołu Przedszkola, Szkoły Podstawowej i Gimnazjum W
Kopanicy z siedziba Kopanica ul. Szkolna 2.

W wyniku  głosowania uchwała  Nr  XXXV/161/2017 w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr
XXXIII/151/2017 Rady Gminy Siedlec  z  dnia  21 lutego 2017 roku w sprawie włączenia
Publicznego Przedszkola w Jażyńcu z siedzibą Jażyniec 2 do Zespołu Przedszkola, Szkoły
Podstawowej i Gimnazjum W Kopanicy z siedziba Kopanica ul. Szkolna 2 na obecności 12
radnych została przyjęta jednogłośnie: 12 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących i stanowi
załącznik do protokołu.

Do pkt. 9 „e”

Sprawę zmiany uchwały Nr XXXIII/152/2017 z dnia 21 lutego 2017 roku w sprawie
utworzenia  Zespołu  Publicznych  Przedszkoli  w  Tuchorzy   przedstawił  Jacek  Skrobisz
dyrektor GZOEASiP  .

Tu  poinformował,  iż  przyczyną  zmiany  jest  otrzymanie  pisma  od  Wojewody
Wielkopolskiego  Nr  KN-I.4131.1.175.2017.6  w  sprawie  wszczęcia  postępowania
nadzorczego  w  sprawie  stwierdzenia  nieważności  uchwały  Rady  Gminy  Siedlec  Nr
XXXIII/152/2017 r  z  dnia  21 lutego  2017 r.  w sprawie  utworzenia  Zespołu  Publicznych
Przedszkoli  w Tuchorzy ze  względu  na  istotne  naruszenie  prawa polegające  na  błędnym
określeniu wejścia  w życie  podjętej  uchwały,  podjęcie  powyższej  uchwały prostującej  ten
błąd jest zasadne i konieczne.



Wobec  braku  głosów  w  dyskusji  przewodniczący  obrad poddał  pod  głosowanie
projekt uchwały Nr XXXV/162/2017 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/152/2017 z dnia
21 lutego 2017 roku w sprawie utworzenia Zespołu Publicznych Przedszkoli w Tuchorzy.

W wyniku głosowania uchwała Nr XXXV/162/2017 w sprawie zmiany uchwały Nr
XXXIII/152/2017 z dnia 21 lutego 2017 roku w sprawie utworzenia Zespołu Publicznych
Przedszkoli  w  Tuchorzy  na  obecnych  12  radnych  została  przyjęta  jednogłośnie:
12 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących i stanowi załącznik do protokołu.

Na zakończenie Przewodniczący Rady  Gminy Andrzej Kaźmierczak  zwrócił  o większy 
nadzór  i „uczulenie”  pracowników do przygotowywania projektów uchwał.

Do pkt. 9 „f”

Zagadnienie dotyczące  zmiany w Strategii  Rozwoju Gminy Siedlec na lata 2016 –
2030 przedstawił  Z-ca Wójta Hieronim Birk.  Tu poinformował,  że Departament  Rozwoju
Obszarów  Wiejskich  przy  Urzędzie  Marszałkowskim  w  Poznaniu  przywołując
rozporządzenie  Ministra  Rolnictwa i  Rozwoju Wsi z  dnia  14 lipca  2016 roku w sprawie
szczegółowych warunków i trybu przyznawania oraz wypłaty pomocy finansowej na operacje
typu  „Gospodarka  wodno-ściekowa”  w  ramach  poddziałania  „Wsparcie  inwestycji
związanych  z  tworzeniem,  ulepszaniem  lub  rozbudową  wszystkich  rodzajów  małej
infrastruktury,  w tym inwestycji w energię odnawialną i w oszczędzanie energii” objętego
Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 zwrócił  uwagę, iż wszystkie
zamierzenia inwestycyjne,  na które w ramach w/w programu samorząd zamierza pozyskać
wsparcie finansowe muszą znaleźć odzwierciedlenie w tzw. dokumencie strategicznym.

Wobec braku głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt
uchwały Nr XXXV/163/2017  zmieniający uchwałę w sprawie przyjęcia  Strategii  Rozwoju
Gminy Siedlec na lata 2016 - 2030.

W wyniku głosowania uchwała  uchwała Nr XXXV/163/2017 zmieniająca uchwałę w
sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Siedlec na lata 2016 – 2030 na obecność 12
radnych została przyjęta jednogłośnie: 12 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących i stanowi
załącznik do protokołu.

Do pkt.10

W wolnych głosach i wnioskach głos zabierali :

Sołtys Łucja Olejniczak – prośba od mieszkanek mieszkających za remizą strażacką , aby
tiry zimą jeździły od drugiej strony i czy do strony remizy można by wysypać tłuczeń , by
droga zimą była przejezdna. Co do pisma wysłanego do Urzędu i Przewodniczącego Rady
Gminy odnośnie tej  drogi to zrobiła  tak dlatego,  że mimo wielu rozmów i telefonów nie
przynosiło to żadnych  efektów.

Przewodniczący  Rady Gminy –  droga  w  Chobienicach  była  wyrównana,;  drzewa
zniszczone; należy zrobić spotkanie z rolnikami mającymi przy tej drodze pola. Winna być



również poprawiona komunikacja między sołtysami, radami sołeckimi, a radnymi… musimy
umieć się porozumieć między sobą.

Radny Robert Winiarz – czy będzie strajk nauczycieli na terenie naszej gminy.

Eugeniusz  Konieczek –  nie  strajku  nie  przewidujemy,  jedynie  oflagujemy  szkoły  i
przedszkola.

Sołtys  Monika Reiman – kiedy ścieżka Obra – Jażyniec.

Radny Maciej Wita – pytał o następujące sprawy:

- środki na tablice ogłoszeniowe                                                                                            
      -    porządki przy kontenerach na szkło,

- podziękować za naprawę drogi na ul. Osiedlowej,
- place zabaw, prace konserwacyjne, dlaczego zamknięty jest plac przy przedszkolu.

Przekazał również interpelację, kto dba o porządek na boisku sportowy w Siedlcu,  którą 
złożył na ręce Przewodniczącego Rady.

Radna Ewa Weil – „czy jest kolejka na tablice ogłoszeń”?

Sołtys Maciej Brudło odnosząc się do poruszonego zagadnienia uważał:  „wstyd, że nie ma 
tablic”.
Tu zabrał głos Z-ca Wójta H. Birk informując, iż   tablice niebawem będą zakupione.

Wójt Gminy J. Kolesiński  zabierając głos odniósł się do pytania radnego Macieja Wity
boiska w Siedlcu informując, że boiskiem zajmuje się klub sportowy „Gwiazda” Siedlec ,
który otrzymuje zgodę na użytkowanie boiska na każdy sezon.

Z-ca  Wójta –  odpowiadając  w  sprawie  drogi  dla  mieszkańców  mieszkających  w  lesie,
stwierdził, że trudno przejąć drogi od Lasów Państwowych.

Radny Wiesław  Żydzik –  od  6  lat  ciągle  mówimy  o  zostawianiu  szkła  i  stłuczek  przy
kontenerach i ciągle nic się nie dzieje.

Wójt  Gminy –  musimy rozmawiać  z  sąsiadami,  uczyć  się  nawzajem,  bo  spółka  się  nie
wywiązuje ze swoich obowiązków.
Następnie poruszył sprawę  Rady Społecznej Szpitala, która pyta czy należy wziąć kredyt
czy pożyczkę na dalszą budowę.

Radny Robert  Winiarz –  zaproponować,   aby oddzielić  punkty,  osobno kredyt,  osobno
pożyczka

Członek Zarządu Powiatu Łucja Olejniczak – „ nikt nie jest przeciwko szpitalowi”

Przewodniczący  Rady –  my  jako  Gmina  nie  ponosimy  odpowiedzialności  za  środki  na
szpital.

Radny Wiesław Brudło – „mamy zbyt mało danych odnośnie środków”.



Radny Wiesław Żydzik – „ multum wersji budżetowych na szpital,  czy szpital  będzie w
całości przystosowany.

Radna Ewa Weil – „ mamy problem jeśli  chodzi  o informacje,  ale wszyscy jesteśmy za
szpitalem.

Radny Ryszard Kluj – „ Rada podpisała list intencyjny później okazało się coś innego nie
jestem do końca przekonany do informacji  które przedstawił Wicestraosta  ”, stwierdził  że
wyraziliśmy zgodę na milion złotych a w praktyce może okazać się coś zupełnie innego i nie
wiemy do końca ile jeszcze jako gmina będziemy musieli dołożyć”.

Radna Róża Olejniczak – również jej nie odpowiadały słowa mówione przez Wicestarostę.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Siedlec zamknął obrady
XXXV sesji Rady Gminy o godzinie 18,15.

Protokółowała:                                                                   Przewodniczył
 podinspektor                                                            Przewodniczący Rady Gminy
 Urszula Dach                                                                 Andrzej Kaźmierczak
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